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Protokół Nr  9/2022 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Powiatu Tczewskiego VI kadencji 

z dnia 26.09.2022 roku 

 

 

  

Członkowie: 

1. Maria Taraszkiewiecz - Gurzyńska 

2. Tomasz Kajzer 

3. Alicja Gajewska 

4. Zbigniew Zgoda 

5. Roman Małecki 

6. Witold Sosnowski 

7. Jan Kulas 

 

W posiedzeniu brał udział także Mirosław Augustyn Starosta, Dariusz Skrzypczyński – 

Skarbnik oraz Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Kamińska. 

 

Na podstawie listy obecności czynnie uczestniczących członków w posiedzeniu komisji 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy 5 członków komisji w związku z czym obrady są prawomocne. Zastępca 

Przewodniczącej powitał wszystkich obecnych na komisji, po czym przeszedł do 

przedstawienia poniższego porządku obrad. 

 

 

Porządek obrad posiedzenia:  
 

1. Powitanie i przyjęcie porządku obrad; 

2. Analiza informacji dotyczącej funkcjonowania spółki Szpitale Tczewskie S.A. 

3. Rozpatrzenie wniosków komisji stałych do założeń projektu budżetu; 

4. Omówienie materiałów i opiniowanie projektów uchwał na sesję; 

5. Sprawy różne, wolne wnioski; 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 
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Radni członkowie Komisji Budżetu i Finansów obecni na posiedzeniu głosowali powyższy 

porządek obrad:  

Głosowanie porządku obrad: 

 Członkowie komisji  „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Alicja Gajewska x   

Tomasz Kajzer x   

Roman Malecki x   

Zbigniew Zgoda x   

Jan Kulas x   

Porządek obrad został przyjęty przez zebranych jednogłośnie przy 5 głosach za.  

Ad. 2 Analiza informacji dotyczącej funkcjonowania spółki Szpitale Tczewskie S.A. 

Radni omówili przedstawione wcześniej materiały dotyczące działalności spółki Szpitale 

Tczewskie S.A. 

Radny Roman Małecki stwierdził, że szpital funkcjonuje dobrze. 

Starosta Mirosław Augustyn przypomniał, że szpital funkcjonuje w tzw. kategorii A. 

Radny Jan Kulas poinformował, iż na ostatnim posiedzeniu Komisji Zdrowia, Polityki 

Społecznej i Prorodzinnej przedstawione dane zostały poddane dogłębnej analizie ze 

szczególnym uwzględnieniem stanu kadry placówki. 

O godzinie 14.18 do posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów dołączył radny Witold Sosnowski. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego Barbara Kamińska przypomniała, iż na Sesji 

Rady Powiatu, która odbędzie się dnia 27 września 2022 roku dane odnośnie działalności 

spółki Szpitale Tczewskie S.A. będzie prezentować Prezes Zarządu wspomnianej spółki i 

będzie także możliwość zadawania pytań. 

O godzinie 14.23 do posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów dołączyła radna Maria 

Taraszkiewicz-Gurzyńska. 

Ad. 3 Rozpatrzenie wniosków komisji stałych do założeń projektu budżetu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego Barbara Kamińska poinformowała, że będzie 

zorganizowane oddzielne spotkanie dla wnioskodawców składających wnioski do budżetu 

oraz wszystkich innych osób zainteresowanych tematem.  

Nie wpłynęły do Komisji Budżetu i Finansów żadne wnioski komisji stałych do założeń 

projektu budżetu. 
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Ad. 4  Omówienie materiałów i opiniowanie projektów uchwał na sesję. 

Obecny na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów Skarbnik Pan Dariusz Skrzypczyński 

przedstawił założenia projektu Zarządu Powiatu Tczewskiego w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Tczewskiego na rok 2022 – druk nr 109/2022 oraz projektu Zarządu Powiatu 

Tczewskiego zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Tczewskiego na lata 2022-2036 – druk nr 110/2022. 

Radny Witold Sosnowski zadał pytanie o koszty zakupu ciepła dla jednostek powiatu w 

związku z obecnymi i zapowiadanymi podwyżkami cen energii. 

Starosta Mirosław Augustyn odpowiedział, że obecnie szkoły, jednostki zostały 

poinformowane o zaistniałej sytuacji w celu monitorowania wydatków związanych z obsługą 

wyżej wymienionych placówek. 

Radny Roman Małecki zwrócił się z pytaniem odnośnie Wieloletniej Prognozy Finansowej o 

powód niedoszacowania w przychodach co zdaniem radnego wynika z jego analizy WPF z 

ostatnich 8 lat. 

Skarbnik odpowiedział, że nie można mówić o niedoszacowaniu ponieważ na budżet ma 

wpływ wiele czynników w tym między innymi z rozwiązań tzw. „Polskiego Ładu”.  

Radni przeszli do opiniowania projektów poniższych projektów uchwał: 

Głosowanie za zaopiniowaniem projektu Zarządu Powiatu Tczewskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na realizację projektu grantowego „Cyfrowy Powiat” współfinansowanego przez Unię 

Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, Programu 

Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014 – 2020 – druk  

nr 107/2022: 

Członkowie komisji  „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Maria Taraszkiewicz - Gurzyńska x   

Tomasz Kajzer x   

Alicja Gajewska x   

Roman Małecki x   

Zbigniew Zgoda x   

Jan Kulas x   

Witold Sosnowski x   

Radni zaopiniowali w/w projekt uchwały przy obecności 7 członków Komisji przy 7 głosach 

oddanych „za”. 
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Głosowanie za zaopiniowaniem projektu Zarządu Powiatu Tczewskiego w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej Tczew na dofinansowanie 

zadań inwestycyjnych realizowanych na drogach gminnych – druk  

nr 108/2022: 

Członkowie komisji  „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Maria Taraszkiewicz - Gurzyńska x   

Tomasz Kajzer x   

Alicja Gajewska x   

Roman Małecki  x  

Zbigniew Zgoda x   

Jan Kulas x   

Witold Sosnowski   x 

Radni zaopiniowali w/w projekt uchwały przy obecności 7 członków Komisji przy 5 głosach 

oddanych „za”, 1 głosie „przeciw” oraz 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Głosowanie za zaopiniowaniem projektu Zarządu Powiatu Tczewskiego w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Tczewskiego na rok 2022 – druk nr 109/2022: 

Członkowie komisji  „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Maria Taraszkiewicz - Gurzyńska x   

Tomasz Kajzer x   

Alicja Gajewska x   

Roman Małecki   x 

Zbigniew Zgoda x   

Jan Kulas x   

Witold Sosnowski x   

Radni zaopiniowali w/w projekt uchwały przy obecności 7 członków Komisji przy 6 głosach 

oddanych „za” oraz 1 głosie wstrzymującym się. 
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Głosowanie za zaopiniowaniem projektu Zarządu Powiatu Tczewskiego zmieniającym 

uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego na lata 

2022-2036 – druk nr 110/2022: 

Członkowie komisji  „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Maria Taraszkiewicz - Gurzyńska x   

Tomasz Kajzer x   

Alicja Gajewska x   

Roman Małecki   x 

Zbigniew Zgoda x   

Jan Kulas x   

Witold Sosnowski x   

Radni zaopiniowali w/w projekt uchwały przy obecności 7 członków Komisji przy 6 głosach 

oddanych „za” oraz 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Radny Roman Małecki stwierdził, iż podtrzymuje swoje negatywne zdanie odnośnie pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej Tczew na dofinansowanie zadań 

inwestycyjnych realizowanych na drogach gminnych – druk nr 108/2022 ponieważ jego 

zdaniem miasto Tczew powinno zająć się remontem ulicy Bałdowskiej przejętej przez 

samorząd miejski. 

Radny Witold Sosnowski poinformował, że chciałby otrzymać rozliczenie dotychczasowych 

działań ze wskazaniem co w przyszłości jeszcze będzie finansowane w ramach pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej Tczew na dofinansowanie zadań 

inwestycyjnych realizowanych na drogach gminnych. 

Komisja nie wniosła uwag do dokumentu przedstawionego radnym pt. „Informacja o 

przebiegu wykonania budżetu i przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2022 

r.” oraz dokumentu pt. „Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w 

tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć” oraz do dokumentu pt. „Przedstawienie założeń do 

projektu budżetu powiatu tczewskiego na rok 2023” 
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Ad. 5 Sprawy różne, wolne wnioski. 

 

Radny Witold Sosnowski zadał pytanie czy jest już wyrok sądu w sprawie sporu z byłym 

pracownikiem Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg? 

 

Starosta Mirosław Augustyn poinformował, iż jako Starostwo takiego wyroku jeszcze nie 

otrzymaliśmy. 

 

Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

W wyniku wyczerpania porządku obrad, zamknięto posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Protokołował: Tomasz Kajzer 

Przewodnicząca Komisji 

 

 

Maria Taraszkiewicz - Gurzyńska 

 


